
Protokoll 

Styremøte Nannestad JFF 

8. august 2022 kl 1830, klubbhuset 

Til stede: 

Bendik Svensøy, styreleder 

Knut Harald Holst-Hansen, nestleder 

Olaug Holter, kasserer 

Ann-Kristin Moen, styremedlem 

Atle Wenger, leder fiskeutvalget 

Hans Olav Røtterud, leder skyteutvalget 

 

Forfall: Hanne Røtterud, sekretær, Karl Erik Bang leder jaktutvalget 

 

Agenda 

 

1. Innkalling og agenda  

a. Enstemmig godkjent, 3 saker til eventuelt. 

2. Status bank og regnskap 

a. Det gjenstår fortsatt noen formaliteter før alt er riktig registrert i bank ift tilganger 

nettbank etc. Styretes leder sammen med kasserer følge opp DnB. 

b. Tidligere konti i Aurskog Sparebank er nå avsluttet og overført foreningens konti i 

DnB. 

c. Foreningens regnskapsfører, Gudmundsens Regnskapsbyrå, holder på å sette opp 

Tripletex slik at ny kasserer kan overta kasserer-funksjonen fullt ut. Bilag for 2022 er 

lastet opp i regnskapssystemet og systemet blir satt opp ift kontering, godkjenninger 

og betalinger ihht styrets anvisninger. 

3. Status utvalgene 

a. Fiskeutvalget 

i. Fiskeoppsynet har fått tilgang til nødvendige nøkler for å kunne føre tilsyn i 

hele området.  

ii. Klubbmesterskapet vil bli avholdt ila august, mer info kommer på 

foreningens hjemmesider og sosiale medier. 

b. Skyteutvalget 

i. Banen har vært åpen i hele sommer og det meldes om bra aktivitet.  

ii. Banen holdes åpen fremover, sluttdato meldes på hjemmesidene/sosiale 

medier. 

c. Jaktutvalget 

i. Taksering er i gang. Resultatet meldes så snart resultatene foreligger. 

4. Status høstfest 

a. Høstfesten holdes 3. september ved klubbhuset. Mat og drikke pluss noen 

aktiviteter. Egen invitasjon kommer på hjemmesidene/sosiale medier.  

b. Henning brusher opp grillen slik at den er klar til den 3. 

 



5. Status innkjøpte gapahuker 

a. Gapahukene er kommet og ligger forsvarlig lagret. Olaug sjekker med grunneieren 

om han har kapasitet til å frakte gapahukene ut i terrenget eller om de kan ligg over 

vinteren. Det planlegges for montering vår/sommer 23. 

6. Klubbhuset 

a. Årets dugnader har vært en stor suksess. Bra oppmøte og mye er blitt gjort. 

Klubbhusutvalget skal møtes for å beslutte om det skal avholdes en dugnadsdag til 

for å bli ferdig med alle nødvendige gjøremål. Hvis det blir en dugnadsdag til, meldes 

dette på hjemmesidene våre og på sosiale medier. 

7. Eventuelt 

a. Det er ønskelig at utvalgene kan publisere direkte på foreningens hjemmesider. For å 

få til dette på en forsvarlig måte, holder Ann-Kristin opplæring ila høsten/vinteren. 

b. Foreningens SMS-løsning flyttes til Ann-Kristin. AK tar kontakt med tidligere kasserer 

for å ordne overgangen. 

c. Det er kommet et forslag om at Terje Kristoffersen burde bli godtgjort som øvrige 

utvalgsledere. Et enstemmig styre gikk inn for dette fra og med inneværende år. 

 

 

 

 

_______________________ ________________________ _________________________ 

Bendik Svendsøy  Olaug Holter   Ann-Kristin Moen 

 

 

 

 

 

 

_______________________ ________________________ _________________________  

Hans Olav Røtterud  Atle Wenger   Knut Harald Holst-Hansen 

 

      


